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1. Præsentation af sekretariatet 
Kort præsentation af samarbejdsaftalen med Dit Sekretariat og de ’kendte’ medarbejdere v. Karin. 

Præsentation af Casper, der er uddannet analytisk journalist og vil arbejde med udviklingen af foreningens 

kommunikation. 

 

2. Bordet rundt 
Generel opfattelse at det var et rigtigt godt årsmøde, med en sammenhængende og spændende 

konference. Der var god energi og flere nye deltagere. 

Der var logistiske udfordringer omkring bus ift. generalforsamling og fest, og så var festen onsdag aften 

meget dårlig – ikke overraskende også det, der gives udtryk for i evalueringen. 

Vi har fået flere tilbagemeldinger fra udstillere, der ikke er tilfredse med set-uppet ift MESSE C. Der er 

mange forskellige årsager, men generelt virker det til at vores udstillere synes det er for dyrt at få service i 

MESSE C, samtidig med at det er utilfredsstillende at en dyr netværksaften ikke kan bruges til at netværke. 

Vi kommer i foreningen ofte til at stå på mål for beslutninger som vi ikke har haft indflydelse på, og hvor 

kritikken er berettiget. 
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Vi har i 2019 fået 54.000 kr. i provision fra MESSE C, og vi kan se, at udstillerantallet på vanddelen er stabilt 

faldende. Vi har altså ikke fået den generelle udvidelse af ’vores’ udstillerantal, som jo oprindeligt var 

tanken bag aftalen med MESSE C. 

Det besluttes derfor at vi søger væk fra MESSE C og i stedet for en stor brancheudstilling forsøger at udvikle 

vores ’eget’ koncept, som kan give vores leverandør-medlemmer mulighed for at vise en lille del af deres 

varer uden at det skal koste en formue. Vi indgår aftale med en eventmager, der kan hjælpe os med at 

sammensætte et godt koncept til 2021. I 2020 holder vi os til cafébordene i Legoland. 

Vi giver derfor både MESSE C og IFFD besked om, at Dansk Svømmebadsteknisk Forening ikke længere 

ønsker at være en del af SportsFair. 

Lars har fået en henvendelse fra den svenske Träffpunkt idrett om et samarbejde. Karin hører hende, hvad 

hun tænker. 

 

3. Siden sidst 
a. Ind- og udmeldelser 

Færre udmeldelser end ’normalt’ ifm. kontingentudskrift. Det undrer at Hjørring Park Vendia har 

meldt sig ud og sekretariatet prøver at spørge dem hvad der ligger til grund for udmeldelsen. 

 

b. AquaPunkt 

Intet nyt. 

 

c. Erhvervslivredderprøven 

Netop være afholdt dommerseminar, hvor 20 nye erhvervslivredderdommere bestod deres 

eksamen. 

Liselotte vil gerne forsøge at afklare om ’problemet’ med dommere, der eksaminerer livreddere 

uden at sende prøverne ind til Dansk Svømmeunion er så stort som vi frygter. 

 

d. Svømmebadsassistentuddannelsen 

Skolen vil gerne starte næste hold allerede 12. august og spørger, om der er problemer med det. 

Det er der ikke, så det kan Karin meddele skolen. 

 

Det drøftes, hvad vi gør for at skaffe elever og bestyrelsen beslutter, at vi sætter ind med 

markedsføring via web, sociale medier, nyhedsmails mv. men at vi i år IKKE vil bruge ressourcerne 

på at ringe til samtlige svømmehaller. Det tager mellem 80 og 100 timer, og koster altså 35-40.000. 

 

Karin meddeler skolen om vores beslutning og fortsætter i øvrigt den gode dialog om processen. 

 

e. Aqua Akademiet 

Ser ud til at fungere fint – vi har aflyst et enkelt kursus pga for få deltagere, men har til gengæld 

besluttet, at gennemføre kommunikationskurset selv om der mangler to deltagere for at det løber 

rundt. Der er stadig et stykke tid til kursusdag, så de kan nå at komme. 

 

 



f. LOA-fonden 

Lars, Anette og Karin har haft et rigtigt fint møde med LOA, der hellere end gerne vil samarbejde 

med Dansk Svømmebadsteknisk forening. 

Vi har lovet at lave et notat om, hvad vi kunne ønske os i en kommende undersøgelse omkring 

svømmebade, og er dermed inviteret til frokost ved LOA for sammen med IDAN og Dansk 

Svømmeunion at drøfte mulighederne for en fælles undersøgelse. 

 

Vi kan i høj grad bidrage til at kvalificere LOAs arbejde og forhåbetligt også præge det i retning af 

mere kig på teknikken ift. arkitektur og anvendelighed. 

 

Vi kan desuden i høj grad bidrage med en kommunikationsplatform. 

 

 

g. Samarbejdspartnere 

Miljøstyrelsen: Intet nyt. 

 Martin Hesselsøe har lavet oplæg til hvordan vi kan arbejde videre med 

vejledningen i forhold til fækale uheld, men vi mangler bl.a. pris. Klaus beder 

Martin om at kvalificere yderligere. 

ConnectSport: Karin og Anette koordinerer møde med Peter for at afdække konkrete 

samarbejdsmuligheder. 

TI: Intet nyt. De vil ikke holde oplæg på vores temadag den 13. juni. 

IFFD: Intet nyt. 

HI: Jørgen går af. Vi forsøger at høre om Mads må deltage i deres 

generalforsamling for at overrække en gave på bestyrelsens vegne. Karin 

undersøger med HIs Anita. 

Dansk Svømmeunion: Vi arbejder tæt sammen med dem og Trygfonden om en workshop, der skal 

afklare om det er relevant at arbejde videre med at udvikle en 

sikkerhedsvurdering.  

 Derudover er de evt. en del af et fælles arbejde, der koordineres af LOA. 

TrygFonden:  Også deltager i ovenstående. 

Justitsministeriet: Anette, Lars og Karin har været til møde i Justitsministeriet for at drøfte den 

praktiske håndtering af lovforslaget omkring dømte seksualforbryderes forbud 

mod at komme i svømmehallen. Spændende proces, og hvis der ikke udskrives 

valg, bliver forslaget vedtaget 16. maj og træder i kraft den 1. juni. 

 Dermed får vi en kommunikationsopgave over for medlemmerne. 

AquaShare.nu:  

 



3. Regnskab og økonomi: 
Vi har et overskud fra messen på 54.000 og det ser ud til at selve årsmødet giver et overskud på ca. 90.000. 

Vi er 35.000 under budget på kontingent og har pt brug for flere medlemmer. 

  

4. Handleplan – opgaver og ansvarsområder. 
Handleplanen gennemgåes og tilpasses. 

 

5. Næste bestyrelsesmøder  
19. juni ved NIRAS i Kolding kl. 12.30 – 16.00 (frokost kl. 12.) 

28. august i Korsør kl. 12.00 – 16.00 

29. oktober ved BWT i Greve kl. 10.00 – 16.00 

12. december  - julefrokost: Kent arrangerer. 

 

 


